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Protokół nr 32/2013 
posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa odbytego wspólnie  

z Komisją Finansowo-BudŜetową oraz Komisją Strategii i Rozwoju Gospodarczego 
Rady Miejskiej w Suwałkach w dniu 3 kwietnia 2013 r. w godz. od 1600 do 1630  

w sali nr 26 w Urzędzie Miejskim w Suwałkach. 

 
 
Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji: 
1/ Agnieszka Barszczewska,  
2/ Zbigniew De-Mezer, 
3/ Dorota Jabłońska - przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa, 

4/ Adam Kacprzyk, 
5/  Józef Kimera, 
6/ Zdzisław Koncewicz - wiceprzewodniczący Komisji Finansowo-BudŜetowej, 

7/ Janusz Krzesicki, 
8/ Włodzimierz Marczewski,  
9/ Adam Ołowniuk, 
10/  Krzysztof Ołowniuk - wiceprzewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego, 
11/  Leszek Perkowski, 
12/  Zdzisław Przełomiec - przewodniczący Komisji Finansowo-BudŜetowej, 

13/  Anna Ruszewska - wiceprzewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa, 
14/  Agnieszka Rzatkowska, 
15/  Stanisław Sieczkowski, 
16/  Sławomir Szeszko, 
17/  Andrzej Turowski, 
18/  Tadeusz Zamaro - przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego.  

Nieobecna: Mariola Szczypiń. 
 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1/ Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk, 

2/ Łukasz Kurzyna – Zastępca Prezydenta Miasta Suwałk, 

3/ Wiesław Stelmach – Skarbnik Miasta Suwałk, 

4/ Eugeniusz Przybysz – naczelnik Wydz. OSGK. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Posiedzeniu przewodniczył Tadeusz Zamaro, który powitał zebranych i nadmienił,  
Ŝe porządek posiedzenia wraz z materiałami został członkom komisji przesłany.  

 
Radni nie wnieśli uwag i jednogłośnie przyjęli następujący porządek posiedzenia:  

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie terminu, 
częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
przez właścicieli nieruchomości na terenie miasta Suwałk. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie miasta Suwałk. 
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3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów  
w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi.    

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyboru 
metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 
stawki tej opłaty. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wzoru 
deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 
przez właściciela nieruchomości. 

6. Wolne wnioski. 

 
 
Ad pkt. 1. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie terminu, 
częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  
przez właścicieli nieruchomości na terenie miasta Suwałk. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
 Członkowie Komisji nie mieli pytań i nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili 
do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 16 radnych, 
przeciw    – 2 radnych, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  
w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na terenie miasta Suwałk. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 2. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Regulaminu utrzymania czystości  
i porządku na terenie miasta Suwałk. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Czesław Renkiewicz zreferował projekt uchwały. 
 
Adam Kacprzyk  zapytał, czy wywoŜenie odpadów dwa razy w miesiącu z Targowiska 
Miejskiego przy ul. Bakałarzewskiej jest wystarczające. 
 
Czesław Renkiewicz – Prezes Targowiska Miejskiego zapewnił, Ŝe wywóz odpadów z taką 
częstotliwością jest wystarczający. 
 
Łukasz Kurzyna podkreślił, Ŝe miasto ma obowiązek odbierać jedynie odpady komunalne 
wynikające z bytowania.  
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 Członkowie Komisji nie mieli więcej pytań i nie zgłosili wniosków, wobec czego 
przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 18 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Suwałk. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 3. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowego 
sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych  
od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną 
przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.    
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Czesław Renkiewicz zreferował projekt uchwały. 
 
 Członkowie Komisji nie mieli pytań i nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili 
do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 16 radnych, 
przeciw    – 2 radnych, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  
w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów  
w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 4. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyboru metody 
ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki  
tej opłaty. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Czesław Renkiewicz zreferował przedłoŜony projekt uchwały. 
 
 Członkowie Komisji nie mieli pytań i nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili 
do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 16 radnych, 
przeciw    – 2 radnych, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
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Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  
w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  
oraz ustalenia stawki tej opłaty. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 5. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wzoru 
deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 
przez właściciela nieruchomości. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Czesław Renkiewicz poinformował, Ŝe na sesji Rady Miejskiej w dniu 3 kwietnia 2013 r. 
zostaną zgłoszone autopoprawki do powyŜszego projektu uchwały.  

 Członkowie Komisji nie mieli pytań i nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili 
do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 16 radnych, 
przeciw    – 2 radnych, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  
w sprawie zmiany uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty  
za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 6. 
Wolne wnioski. 
 
Tadeusz Zamaro nadmienił, Ŝe do Biura Rady Miejskiej w Suwałkach wpłynęło pismo Ryty 
Mitros dotyczące opłaty za odbiór śmieci, którego kopię radni otrzymali (kopia pisma stanowi 
załącznik nr 12 do protokołu). Zgłosił równieŜ nadmierne przycinanie drzewek na terenie 
Miasta przez Zarząd Dróg i Zieleni w Suwałkach..  
 
Eugeniusz Przybysz wyjaśnili, Ŝe przycinaniem drzewek w Zarządzie Dróg i Zieleni  
w Suwałkach zajmuje się tylko jedna osoba, która wykonuje tę pracę od wielu lat i jest 
kompetentna.  
 
 Nie było innych głosów w dyskusji, w związku z tym po wyczerpaniu porządku, 
Przewodnicząca podziękowała zgromadzonym za udział i zamknęła posiedzenie.  

 
Przewodnicząca Komisji 

Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 
Rady Miejskiej w Suwałkach 

    
Protokołowała:                             Dorota A. Jabłońska 
Katarzyna Gałazin 

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej   
Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


